
       Referat af Bestyrelsesmøde d. 2. Februar 2022 

       Deltagere: Mimi, Shirley, Steen, Charlotte, Rezkar og Eva 

       Afbud: Ulrik 

1. budget Shirley har ikke fået set på det endnu alle tænker over om der er noget der skal med. 

2. Der har igen været problemer i nr. 43 en stoppe faldstamme på 3. sal er ok nu. 

3. de nye skraldevogne er afhentet igen og vi har fået flere containere til restaffald, intet nyt om 

ansøgning vedr. lukning af skakter. 

4. Møde med Bjarke bliver d. 23. februar 2022 kl. ca. 17, alle læser husorden og vedtægter igennem 

og kommer med forslag. 

5. Vi aftaler dato for generalforsamling ved mødet med Bjarke. 

6. vedr. utæt vandrør der er kommet rapp. Fra alm. Brand men ingen opkrævning. 

7. Samling af serviceaftaler i varmecentral vi afventer til Ulrik er frisk igen. 

8. Cykler er nu afhentet. 

9. Løse gummilister, Eva kontaktet mester Jacob for tilbud for gennemgang. 

10. Steen spurgt til referat af sidste møde i grundejerforening men der var intet, Formand er gået af. 

11. Hundeluftning skilte Eva taler Rene om han har en ide om hvordan vi kan sætte dem fast. 

12. Julefrokost vi venter til smittetallene falder. 

13. Mail fra Yasmin vedr. postkasser og hegn til noget der ikke skal vedligeholdes, Eva Undersøger og 

får et tilbud. 

14. Der kommer snart lys på containerplads- 

15. Der er problemer med at nogen kaster masser af brød rester ved tårnet. 

16. Vi talte løst om hvad det var der skulle tages op med Bjarke bla. Vedr. grundejerforeningen. 

 


